

Title (en)
Skiboot.

Title (de)
Schischuh.

Title (fr)
Chaussure de ski.

Publication
EP 0598680 A1 19940525 (FR)

Application
EP 93810774 A 19931109

Priority
CH 353492 A 19921118

Abstract (en)

Boot with a shell comprising a lower shell part (1) and an upper (3) in two parts (5, 6) which is articulated on the lower shell part. The boot comprises a device for closing and tightening the upper, comprising a lever/tensioner (15) articulated on the back of the upper. The upper is locked in the advanced descent position by the lever/tensioner (15) which has, for example, a snout (24) interacting with a stop (26). A movable stop (27) makes it possible to keep the lever/tensioner (15) slightly away from the boot in the rest and walking position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaussure à coque comprenant un bas de coque (1) et une tige (3) en deux parties (5, 6) articulée sur le bas de coque. La chaussure comprend un dispositif de fermeture et de serrage de la tige comprenant un levier-tendeur (15) articulé sur le dos de la tige. La tige est verrouillée en position avancée de descente par le levier-tendeur (15) qui présente, par exemple, un bec (24) coopérant avec une butée (26). Une butée mobile (27) permet de maintenir le levier-tendeur (15) légèrement écarté de la chaussure en position de repos et de marche. <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 5/04

IPC 8 full level
A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 5/0474 (2013.01); **A43C 11/16** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2647649 A1 19901207 - LANGE INT SA [CH]
- [A] FR 2648327 A1 19901221 - LANGE INT SA [CH]
- [A] EP 0086908 A1 19830831 - LANGE INT SA [CH]

Cited by

FR3050619A1; US6378230B1; EP3175731A1; ITUB20156282A1; EP3175730A1; ITUB20156243A1; US9241532B2

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0598680 A1 19940525; EP 0598680 B1 19960828; AT E141760 T1 19960915; CH 688072 A5 19970515; DE 69304290 D1 19961002

DOCDB simple family (application)

EP 93810774 A 19931109; AT 93810774 T 19931109; CH 353492 A 19921118; DE 69304290 T 19931109